
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 28. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 176
Er ministeren enig i, at rettidig vurdering af hydromorfologien og indregning af
samtlige biologiske parametre i skøn over konsekvenser ved at opfylde miljø-
målene meget vel kan betyde, at en række vandløb skal tages ud af vandpla-
nerne? Vil ministeren sikre, at denne vurdering foretages allerede nu, så der
ikke kommer vandløb med i 1. generation af vandplaner, der senere skal tag-
es ud? Er ministeren i den forbindelse enig i, at det er spild af ressourcer at
iværksætte én indsats nu (f.eks. reduceret grødeskæring), når man ved retti-
dig vurdering kan konkludere, at den er helt utilstrækkelig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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